
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 25/1-23 

• Til stede: Jeanne, Thomas, Anette, Jesper, Louise, Kim, Trine, Pia, Lene, Camilla 

• Afbud: Mimmi, Madeleine, Lisa, Tina 

• Lucca er med fra elevrådet. 

• Nyt fra ledelsen: Skoleudvalgsmøde i starten af februar, vi har fået støtte mange 

steder fra. Og ellers får vi først endeligt svar start marts. 

• Omstrukturering – at vi skal under familiechefen, har vi også fået god støtte til at vi 

IKKE skal. Vi håber at familiechefen får dagtilbuddene, og skolechefen får alle 

skoler også specialområdet. 

• Besparelse på 10.000.000 kr. skal findes i specialområdet. På eventuelle nye børn. 

Men vi har fået 5 piger og 4 drenge.  

• Hvad bygges der i enden af skolegården? Det er ETK der er ved at bygge et 

redskabsrum.  

• Hvad med legehustegningen der er tegnet af nogle elever? Den ligger stadig på 

tegnebordet hos en leverandør. 

• Vores sygestatistik er ret høj. Det gælder både børn og personale. Så nogen løber 

rigtig stærkt. Vi har fokus på vikardækningen. Camilla foreslår en slikkasse til 

personalet som tak. 

• Vi har ansat Sandra som vikar til udskolingsafdelingen. På Gørslev har vi ansat 

Songül som vikar, og Mads som vil afprøve lærerfaget af. Vi skal også have både 

lærerstuderende og pædagogstuderende igen. 

• Der er også startet en ung pige Serina som morgenåbner i SFO’en mens Linda er 

syg.  

• Personalet: Vi har færdiggjort nogle gode samtaler med forældrene omkring 

fagligheden i klasserne. Der løbes virkelig stærkt, og vi løser puslespillet trods 

sygdom. Jesper har et fodboldhold på ca. 12 drenge, som spiller i alt slags vejr, og 

de er vilde med det. De har meldt sig til et stævne d. 17/5 på Brøndby Stadion med 

ens spillertøj på. Måske bliver det et arrangement for hele skolen. 

• 5.A har været i City2 og male solsikker. De havde en rigtig god oplevelse. 

• Det kører godt på Hastrupafdelingen som er dækket godt ind, de er 11 nu. Havde 

terminsprøver i december som gik som det skulle. De skal deltage på en 

uddannelsesmesse snart. De er dog lidt påvirket af situationen.  

• Forældrene: Synes det er rart med samtalerne som man kan melde sig til. Fagene 

var i fokus.  

• Elevrådet: Ikke noget nyt. Anette tjekker op på hvorfor elevrådet ikke hører noget.  

• Vi er kommet på forsiden af Dagbladet. 



• Der er ansat en ny PPR-leder efter et lidt spøjst forløb. Jeanne var med i hele 

forløbet.  

• Er der lavet et udkast til årshjul? Nej… Udsat til næste gang. 

• Hjemmeside status. Thomas og Louise tager sig af det lige så snart vi ved om 

Louise skal fortsætte her eller ej. Vi skal have svar fra Kirsten senest d. 1/2. 

• Meddelelsesbogen – Den har været lidt bero da alt har drejet sig om 

udskolingsafdelingen i lang tid. Men vi skal nok se på en procedure/metode inden 

næste skoleår starter.  

• Skolens DNA – Er sat på pause. 

• Kan vi få flere personaletoiletter her i Gørslev? Her er 5 toiletter, så nej det kan vi 

ikke. 

• Mobningsaftalen blev godtaget ved sidste møde – Lisa har dog lavet et tillæg – Vi 

hører hende næste gang  

• Ellebækskolen ligger rigtig fint i vores trivselsmåling. Men der bliver påtalt at vi 

har dårlige rammer, lyd og lys. 

• Næste møde er d. 29/3. Men vi forsøger os med et møde onsdag d. 1/3, da vi regner 

med at have et svar d. 28/2 til byrådsmødet. Jeanne indkalder. 


